
 

 

ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA DEL CONSELL SECTORIAL DE CULTURA 
 
 
Identificació de la sessió 
 
Núm: 06/2023 
Caràcter: Ordinari 
Data: 27 d’abril de 2023 
Horari: 19.07 a  19.56 h 
Lloc: Centre Cívic Malgrat 
 
Assistents 
 
Lurdes Borrell Arigós, presidenta 
Fina Martínez, Associació de Puntaires 
Gerard Molina, Associació Musical Contrapunt 
Montserrat Buch, Coral Atzavara 
Obdúlia Cuatrecases, Grup de Teatre Germanor 
Laia Gómez, GEM 
Enric Serra, Colla Ratpenatsinfernals 
Montserrat Clapés, Agrupació Sardanista Malgratenca la Barretina 
Josep Cordón, SCiR La Barretina Vermella 
Oriol Turné, Colla de Geganters 
Joaquim Albert, ERC 
Sergi Fuentes, CUP 
Ana Vega, PP 
Salomé León 
Eduard Giménez 
Ruth Ninou Siñol, secretària 
 
No hi assisteixen:  
Toni Latorre, Òmnium Cultural 
Gabriel Rodriguez 
Damián Cuéllar    
Albert Sanjuan 
Lino Cantero, Peña cultural flamenca El Cabrero 
Laura Blasi, Colla Castellera Els Maduixots 
Carme Ponsa, Junts x Malgrat 
Juan Ponce, Podem Malgrat 
 
Han excusat l’absència:  
Assumpta Mercader 
Salvador Montalt 
Sergio Ortín, PSC 
Mónica Estalayo, Malgrat ens Mou 
Sònia Garangou 
Marta Corona, Cercle Artístic 
 
 
 
 



 

 

ORDRE DEL DIA 
  
1.-  Aprovació de l’acta de la reunió anterior 
  
2.- Presentació del projecte Rula 
  
3.- Informació de la Regidoria de Cultura 
  
4.-  Informació Revetlla de Sant Joan i Flama del Canigó, GEM 
 
5.- Tancament del primer Consell Sectorial de Cultura 
 
6.- Torn obert de paraules 
  
  
 
Desenvolupament de la sessió 
 
1.- La Comissió aprova l’acta de la sessió anterior per assentiment de tots els assistents.  
 
2.- El referent municipal del projecte Rula explica que és un servei intermunicipal 
d’atenció i prevenció d’usos de drogues i pantalles. Es va iniciar el setembre del 2022 i 
tindrà una durada de quatre anys. A Malgrat de Mar està previst fer assessorament 
presencial fix un dimecres al mes al Centre Cívic, però sempre que sigui necessari es 
pot solꞏlicitar el servei. S’unificaran tots els recursos en temes de prevenció de drogues 
i pantalles, i s’oferirà informació, assessorament, acompanyament i orientació. A Malgrat 
de Mar actualment està previst fer les següents accions: 
 
- Intervenció en els centres educatius amb xerrades informatives 
- Disseny d’un protocol de prevenció 
- Formacions 
- Dinamització del projecte per les xarxes socials 
- Intervenció en l’oci nocturn, que s’iniciarà a les Barraques d’aquest any 
 
També ofereix el servei d’assessorament per ajudar en el disseny de les activitats que 
es realitzen per festa major. 
 
 
3.- La Regidoria de Cultura respon a les preguntes realitzades en el Ple anterior i informa 
de properes accions.  
 
Compra de 3 plataformes,  aprovada en els pressupostos participatius: s’han iniciat els 
tràmits per realitzar la compra i es preveu que al setembre ja estiguin disponibles. 
 
Possibilitat de dotar econòmicament la futura Comissió de Reis: està previst fer una 
modificació del capítol 2 al capítol 4 per tal de poder fer un conveni de colꞏlaboració amb 
la futura entitat. Haurà de ser el nou Consistori qui ho porti al Ple del mes de juliol. 
 
Canvi de Reglament del CSC per facilitar la substitució de la secretaria tècnica: 
Actualment per manca de temps abans de les eleccions no és viable. Tot i així, es 
referma la voluntat de substituir amb celeritat, quan calgui, la figura de secretària. La 



 

 

situació viscuda fa uns mesos, que va causar l’endarreriment de l’anterior consell, va 
ser molt excepcional.  
 
Subvencions 2023. En el passat Ple d’abril es van aprovar les Bases Específiques de 
les subvencions. Actualment, es troben en exposició pública i aviat les entitats rebran la 
informació de la convocatòria.  
Se solꞏlicita que per properes convocatòries es faci de l’aprovació de les bases amb 
anterioritat per facilitar el desenvolupament de les activitats organitzades per les 
associacions. 
 
Festa Major Sant Roc 2023. Enguany tindrà lloc del 4 al 16 d'agost. Es demana que es 
facin arribar les propostes (nom de l'activitat, dia, hora, espai, necessitats...) a la 
Regidoria abans del 12 de maig a les 14 hores.  
 
 
4.-  Informació revetlla de Sant Joan i Flama del Canigó, GEM 
 
Des del Grup Excursionista Malgratenc al llarg de l’any organitzen diferents activitats 
culturals, una de les quals és anar a buscar la Flama del Canigó i la revetlla de Sant 
Joan. Per al GEM aquesta activitat és una de les importants, ja que es fonamenta en els 
3 pilars de l’entitat, que són natura, pàtria i cultura. 
 
L’Equip de Foc del GEM un any més anirà a buscar la Flama del Canigó la nit del 22 de 
juny. Per motius de seguretat, només es pot arribar fins a Coll d’Ares. Malgrat és des de 
fa anys punt de recollida de la flama per a altres poblacions veïnes.  
 
Es tracta d’un acte amb molt de simbolisme i obert a tothom que hi vulgui participar. 
 
El GEM, en colꞏlabroció de l’Ajuntament, també organitza la revetlla de Sant Joan:   
 
- 17.30 a 18.30 h Arribada i recollida de la Flama del Canigó davant del local del GEM 
- 19 h  Inici de la cercavila amb la flama  
- 19.30 h Lectura del manifest a la plaça de l'Església 
- 20 h Cercavila des de la plaça de l'Església, c.de Sant Antoni Abat, c. del Caporal 
Fradera, c. de  Llibertat, passatge de les Ànimes, c. d’Abat Oliba, fins a la plaça de Xesco 
Boix 
- 21 h Encesa de la foguera a la plaça de Xesco Boix  
- 21.30 h Sopar popular amenitzat per grups musicals fins a la matinada. 
 
És una revetlla oberta a tota la població. Tothom que vulgui pot anar a sopar a la plaça 
i qui ho desitgi pot comprar tiquets per al sopar popular, en els establiments que aviat 
s’anunciaran.  
 
5.- Segons està establert a l’art. 36.5 del reglament de participació ciutadana i qualitat 
democràtica de l’Ajuntament de Malgrat de Mar, els consells sectorials han de ser 
renovats a l’inici de cada mandat. Per tant, la vigència del Ple és fins a finals de mandat. 
El proper Ple ordinari del Consell Sectorial de Cultura s’hauria de convocar el pròxim 27 
de juliol.   
 
Pren la paraula la presidenta del Consell Sectorial de Cultura.  



 

 

El novembre del 2021 es va constituir el primer Consell de Cultura i posteriorment, les 
diferents comissions de treball. Agraeix la tasca del vicepresident i de la resta de 
membres representants de les diferents entitats culturals, dels partits polítics i de les 
persones que van manifestar el seu interès per formar-ne part. 
 
El Consell de Cultura ha estat, i ha de continuar essent, un espai de trobada on compartir 
experiències i, alhora, un motor impulsor de noves propostes culturals. Posa en valor la 
bona feina que s’ha fet durant aquests mesos, tant des de les entitats i associacions 
culturals com des del mateix Consell, que ha permès tirar endavant nous projectes. 
 
Per acabar, anima a continuar treballant per la cultura de Malgrat i s’acomiada com a 
presidenta.  
 
 
6.- Torn obert de paraules 
 
 
La presidenta aixeca la sessió de la qual, com a secretària, estenc l’acta. 
 
 
Lurdes Borrell Arigós     Ruth Ninou Siñol 
Presidenta del Consell    Secretària del Consell  


